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El conseller socialdemòcrata Da-
vid Ríos va encendre ahir l’alarma
sobre la legalitat del concurs pú-
blic relatiu a l’heliport nacional.
Ríos va assegurar que el concurs
“podria no ajustar-se a la legisla-
ció actual”. El parlamentari va re-
cordar que la llei de navegació
aèria estableix que una infraes-
tructura pública com l’heliport
ha de ser construïda per l’Estat. I
que, en conseqüència, no es pot
concessionar al sector privat. El
ministre d’Economia i Territori,
Jordi Alcobé, va intentar defensar
el projecte del Govern, no sense
admetre dificultats per poder-ho
fer, tot assegurant que no es pre-
tén licitar l’equipament pròpia-
ment dit, sinó la gestió de les lí-
nies aèries. I que per poder dur a
terme aquesta gestió necessària-
ment es necessita l’heliport. Al-
cobé va assegurar que la conces-
sió de l’heliport “no és l’element
central”.

Les explicacions del ministre
no van tranquil·litzar gens el par-
lamentari socialdemòcrata, que
va recordar que el plec de bases
elaborat pel Govern i a partir del
qual dos grups empresarials han
decidit presentar-se al concurs
“compromet 30 anys”. Ríos va as-
segurar que “la modalitat del
concurs és incorrecta”. I que mos-
tra “la improvisació” de l’execu-
tiu. El conseller general va insistir
en la seva intervenció que no es
pot adjudicar “a un privat” la
construcció d’un “heliport pú-
blic” i que el Govern “s’ho ha de

mirar”. I que, finalment, hi podria
haver dues opcions: “O canvien
el concurs o canvien la llei” relati-
va a la navegació aèria.

Alcobé va insistir que “el Go-
vern no ha licitat la concessió de
les obres de l’heliport sinó la ges-
tió de les línies de vol regular, l’ex-
plotació d’aquestes línies, la
construcció de l’equipament i la
gestió indirecta d’aquest”. El titu-
lar d’Economia i Territori va ex-
plicar que l’executiu tenia dues
opcions per dur a terme el pro-
jecte d’heliport nacional. O bé
fent-ho tal com s’ha previst fer, i
que al seu entendre suposa que a
l’Estat no li costa ni un sol euro, o
optar per una altra via. Aquest se-
gon plantejament el va exposar
amb més claredat per intentar fer
entendre als parlamentaris l’es-

talvi que suposa la fórmula triada
i qüestionada pel PS. “Es podia
haver optat per comprar un ter -
reny o expropiar-lo”, va dir abans
d’assegurar que això hauria tin-
gut un cost econòmic. Després
s’haurien de licitar les obres de
construcció i finançar-les. Més
tard, encara, s’haurien d’haver
tret a concurs les línies de vol i, a
l’entendre del ministre, segura-
ment el Govern hauria d’establir
una subvenció per tal que hi ha-
gués empreses interessades per-
què aquest tipus de serveis aca-
ben sent deficitaris. Finalment, el
ministre va recordar que el plec
de condicions estableix que en
deu mesos l’heliport ha d’estar en
funcionament, amb la qual cosa
hauria d’entrar en servei “a prin-
cipi de l’any 2013”.
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El Govern defensa que el que es licita és la gestió de les línies i no pas la infraestructura

El PS avisa que el concurs públic per
l’heliport nacional podria ser il·legal

El grup parlamentari
socialdemòcrata creu que
el concurs públic que ha de
fer realitat l’heliport
nacional podria contradir
la legislació vigent en
matèria de navegació aèria. 
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Trobar els terrenys. Aquest és el
gran inconvenient per poder en-
gegar la construcció de les noves
escoles de Canillo. Així ho va ex-
plicar el ministre de Territori, Jor-
di Alcobé, que va explicar que
malgrat tot la intenció és poder li-
citar l’obra a inici del 2013. El cost
s’estima en uns 14 milions d’eu-
ros, previstos en plurianuals en-
tre aquest exercici i el 2015, quan
han d’estar acabades.

Les escoles de Canillo es
licitaran a inici del 2013

El Govern preveu que el servei
d’emissions de moneda del Co-
príncep episcopal passi a l’Estat i
s’encarregui de la fabricació dels
euros andorrans, ja siguin cor -
rents o amb valor numismàtic.
“Ja estem enllestint les conver-
ses”, va explicar el ministre de Fi-
nances, Jordi Cinca, que entén
que “no té sentit crear-ne un de
nou quan ja n’existeix un amb ex-
periència en la matèria”.  

El servei d’emissions del
Copríncep fabricarà euros

La ministra d’Educació, Roser
Suñé, va assegurar que no hi hau-
rà cap supressió de línies o ser-
veis de transport escolar. “Mai
m’ho permetré fer-ho sense co-
municar-ho a les parts amb
temps”, va afirmar, a la vegada
que va justificar la pujada de tari-
fes, que va ser criticada des del
PS. “És un increment raonable
vista la situació de les finances
públiques”, va assegurar. 

Suñé garanteix les línies
del transport escolar

en breu

CONSELL GENERAL   <<>>

MÉS

El Govern pagarà 27.000 euros
a una empresa estrangera per
estudiar com millorar la distribu-
ció de medicaments. El PS re-
treu que no s’agafi algú del país.

SANITAT

ESTUDI PER MILLORAR LA
DISTRIBUCIÓ DE FÀRMACS

Un estudi indica que calen 4,5
milions anuals per mantenir el
paviment de la xarxa viària, xifra
superior, va alertar Alcobé, a l’in-
vertit els dos darrers anys.

CARRETERES

MANTENIR LA XARXA VIÀRIA
REQUEREIX 4,5 MILIONS L’ANY

Francesc Cubillo Pérez
Demà, dissabte 21 d’abril, a les 20.30 hores

a l’església del Fener d’Andorra la Vella se celebrarà
una missa en el seu record
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